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Szanowny Panie Prezydencie
Na wstępie podzielę się refleksją i satysfakcją, że wśród wszytkich radnych moja skromna osoba uplasowała się na drugim miejscu w ilości
wnoszonych interpelacji i zapytań.

W nawiązaniu do interpelacji/zapytania Radnego Łukasza Kłosek i odpowiedzi Pana Prezydenta na tą interpelację mam kilka pytań:

1. Ile interpelacji złożyli radni z podziałem na kluby: PiS, PO(KO), WdR, BSR (mam nadzieję na precyzyjną odpowiedź)?
2. Co według Pana wpływa na ilość interpelacji i zapytań uwzględniając liczby będące odpowiedzią na pytanie pierwsze?
3. Jak na ilość interpelacji wpływa ograniczenie prawne ilości wypowiedzi radnych i czasu ich trwania podczas Sesji Rady Miasta?
4. Jaki wpływ na ilość pisemnych zapytań i interpelacji ma zachowanie Przewodniczącego Rady Miasta Pana Wojciecha Kiljańczyka, który

w czasie trwania punktu "wolne głosy i oświadczenia radnych" przerywa wypowiedzi i notorycznie uprasza radnych formułą "jeśli jest to
interpelacja lub pytanie, proszę złożyć na piśmie"?

5. Jak duży wpływ na ilość zapytań i interpelacji związany jest z brakiem spotkań Prezydenta z mieszkańcami i Radami poszczególnych
dzielnic?

6. Czy rozważane jest procedowanie w Rybniku zapisów prawnych limitujących ilość możliwych interpelacji i zapytań radnych, a co za tym
idzie sprowadzenie statusu radnych do osób mechanicznie i bezkrytycznie oddających głosy podczas Sesji Rady Miasta?

Za udzielenie odpowiedzi bardzo serdecznie z góry dziękuję

Z wyrazami szacunku
Radny Miasta Rybnika
Andrzej Sączek
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